
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-12-13, § 14 

 
 Tid: 13 december 2005 kl 10.00 – 10.40 
   
 Plats: Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 22 december 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s), §§ 2-34 
Björn Nyström (kd) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s), tjänstgörande § 1 
Tove Frimodt (s), §§ 2-34 
Anders Frostell (fp), tjänstgörande 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm, Ingrid Gyllfors, Eva Leijon, Christer Lundin och Anette Scheibe samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Mikael Silkesjöö (§§ 1 – 12). 

 



  

 § 14 
Markupplåtelsepolicy för djurcirkusar  
Dnr T2005-540-00284 
 
Trafikkontoret hade den 24 november 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner kontorets förslag till markupplåtelsepolicy för 
 djurcirkusar. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) 
och Per Bolund (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga E1. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att ändra punkt 2 i rutinerna 
till följande: 
 

Om det finns anmärkningar i den bifogade inspektionsrapporten som tyder på 
systematiska missförhållanden ur djurskyddssynpunkt och som inte har åtgärdats 
från tidigare inspektioner så skall staden genom dess trafikkontor eller berörd 
stadsdelsförvaltning i sitt remissvar till polisen avstyrka ansökan om 
polistillstånd, 

 
och att i övrigt godkänna kontorets förslag till beslut.  
 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m), Madeleine Sjöstedt (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande ersättaren 
Anders Frostell (fp) enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) enligt bilaga E2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 14, bilaga E1 
 
Trafiknämnden 2005-12-13 
                                                        
Tillhör ärende nr 14 
                                                        
Markupplåtelsepolicy för 
djurcirkusar 
 
Mirja Särkeniemi m.fl. (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Per Bolund (mp) 

 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att   ändra punkt 2 i rutinerna till följande: 
 
Om det finns anmärkningar i den bifogade inspektionsrapporten som tyder på 
systematiska missförhållanden ur djurskyddssynpunkt och som inte har åtgärdats från 
tidigare inspektioner så skall staden genom dess trafikkontor eller berörd 
stadsdelsförvaltning i sitt remissvar till polisen avstyrka ansökan om polistillstånd och 
 
att  i övrigt godkänna kontorets förslag till beslut. 



  

Tillhör § 14, bilaga E2 
 
  Trafiknämnden 2005-12-13 
 
  Tillhör ärende nr 14 

                                                        
Markupplåtelsepolicy för 
djurcirkusar 

 
                                                                         Ann-Marie Strömberg (v) 
                                                                           
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Ett totalförbud mot djurcirkusar på stadens mark skulle innebära risk för att dessa i 
stället skulle söka sig till privata markägare och att stadens möjligheter att ingripa mot 
undermålig djurhållning därmed skulle minska. Vi föredrar därför att genom en 
markupplåtelsepolicy med krav på god djurhållning förbättra livsvillkoren för 
cirkusdjuren. Diskussioner om begränsningar i användandet av djurnummer på cirkus 
måste föras på en annan nivå än den kommunala.  
 


